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Abstract (en)
[origin: CA1200059A] This invention relates to a production of a structure by means of segments. The segments comprise series of prefabricated
mixed steel-concrete segments(VM), each comprising a metal frame of steel integral with an upper concrete slab, these series being separated by
interposed concrete segments (VB), the assembly of the segments being reinforced longitudinally by prestressed cables which penetrate the metal
frames and are attached at their ends to the concrete segments. This invention may be applied to bridge floors and similar structures.

Abstract (fr)
L'invention concerne la réalisation d'une structure au moyen de voussoirs. Les voussoirs comprennent des suites de voussoirs mixtes acier-béton
VM comportant chacun une charpente métallique en acier solidaire d'une dalle supérieure en béton, ces suites étant séparées par des voussoirs
intercalaires en béton VB, I'ensemble des voussoirs étant raidi longitudinalement par des cébles de précontrainte CP qui traversent les charpentes
métalliques et sont fixés a leurs extrémités aux voussoirs en béton VB.
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